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DRUŠTVENE VIJESTI

Dana 23. svibnja 2024. u prostorijama 
HŽ Infrastrukture d.o.o., Nadzornog sre-
dišta Slavonski Brod održana je redovita 
godišnja skupština Društva arhitekton-
skih i građevinskih inženjera i tehničara 
(DAGIT) Slavonski Brod. Skupština je za-
počela u 18 sati. Na početku službenog 
dijela prisutnima se obratila predsjednica 
DAGIT-a Slavonski Brod Željka Perković, 
dipl. ing. arh., koja je pozdravila nazočne 
i zahvalila članovima i gostima na oda-
zivu. Izrazila je zadovoljstvo prisutnosti 
velikog broja mladih članova. Posebno 
je istaknula da je DAGIT Slavonski Brod 
među prvima u Hrvatskome savezu gra-
đevinskih inženjera izdao monografiju 
društva. Predsjednica društva također 
je istaknula važnost angažiranja mladih 
inženjera kao predavača na seminari-
ma i izrazila nadu da će članovi društva 
prezentirati svoje projekte u budućno-
sti. Spomenula je i aktivnosti vezane uz 
stručno usavršavanje. 
U suradnji s Hrvatskim savezom građe-
vinskih inženjera i Hrvatskom komorom 
inženjera građevinarstva u Slavonskom 
Brodu je 3. ožujka 2023. održana radio-
nica eGrađevinski dnevnik, koju je vodio 
Antun Pospišil, ing. građ., i na kojoj je 
sudjelovalo više od 130 inženjera. Pre-
ma programu stručnog usavršavanja 
inženjera, sudionici radionice ostvarili su 
pravo na dva školska sata. Predavanje je 
održao Danijel Meštrić, dipl. ing. građ., 

okruglih stolova u razdoblju 2023. – 2025., 
a novi plan stručnog usavršavanja odobrilo 
je Ministarstvo prostornog uređenja, gradi-
teljstva i državne imovine.

Od 21. do 24. travnja 2024. održan je i 9. 
Sabor hrvatskih graditelja, na kojemu je 
sudjelovalo više od 430 prijavljenih sudi-
onika iz cijele Hrvatske. Izdan je zbornik 
radova, među kojima su i radovi članova 
DAGIT-a: mr. sc. Slavka Živkovića, dipl. 
ing. građ., Brune Bušića, dipl. ing. građ. te 
Željke Perković, dipl. ing. arh., i Dražena 
Leke, dipl. ing. građ.
Godišnja skupština DAGIT-a Slavonski 
Brod zaključena je jednoglasnim prihva-
ćanjem izvješća i programa rada za iduće 
razdoblje, a prisutni su pokazali veliko za-
nimanje za nastavak stručnih usavršava-
nja i seminara. Na kraju skupštine Željka 
Perković održala je predavanje o sanaciji 
posljedica potresa na kulturnim dobrima 
Brodsko-posavske županije. Nakon pre-
davanja za sve članove Skupštine orga-
nizirani su domjenak i druženje.
DAGIT Slavonski Brod predano nastoji 
ostvariti svoj cilj stručnog usavršavanja 
te će u idućemu periodu intenzivno ra-
diti na organizaciji kvalitetnih seminara 
i stručnih putovanja. Kroz takva događa-
nja članovi će imati priliku razmijeniti mi-
šljenja i iskustva s kolegama iz struke te 
posjetiti različita zanimljiva gradilišta, što 
će im omogućiti stjecanje novih znanja i 
iskustava iz prve ruke te njihov profesi-
onalni razvoj.

Pripremio i fotografirao: 
Antun Pospišil

ravnatelj Uprave za nadzor, žalbe, razvoj 
informacijskih sustava i digitalizaciju. Su-
dionici radionice imali su priliku naučiti o 
praktičnoj primjeni eGrađevinskog dnev-
nika i načinu funkcioniranja eGD sustava. 
Svojim dolaskom skup su uveličale i dr-
žavna tajnica u Ministarstvu prostornoga 
uređenja, graditeljstva i državne imovine 
Dunja Magaš, dipl. ing. građ., predsjedni-
ca HKIG-a Nina Dražin Lovrec, dipl. ing. 
građ., i ravnateljica Srednje škole Matija 
Antun Reljković Slavonski Brod Marija To-
mić, dipl. ing. geod. 

Još jedno stručno usavršavanje održano 
je 11. i 12. svibnja 2023. u Vodicama i Ši-
beniku u organizaciji tvrtke LEKO – BIRO 
d.o.o. i DAGIT-a Slavonski Brod. Na tome 
stručnom putovanju sudjelovalo je 16 in-
ženjera, koji su ostvarili pravo na 66 sati 
stručnog usavršavanja.
Tijekom 2023. DAGIT Slavonski Brod orga-
nizirao je ukupno 306 sati stručnog usa-
vršavanja za članove iz Slavonskog Broda, 
Požege i Nove Gradiške. Zaključeno je da 
će se nastaviti s organiziranjem seminara i 

ODRŽANA GODIŠNJA SKUPŠTINA DAGIT-a SLAVONSKI BROD

Pregled aktivnosti i planovi za 
budućnost
Na redovitoj godišnjoj skupštini DAGIT-a Slavonski Brod 
predsjednica Željka Perković istaknula je važnost angažmana 
mladih inženjera te su predstavljeni rezultati stručnog 
usavršavanja i budući planovi društva


